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Protokół Nr 4/2019 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

 odbytego w dniu 17 czerwca 2019 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 11:05. a zakończyło się o godzinie 12:00.         

Posiedzeniu przewodniczył Ryszard Wiśniak - Przewodniczący Komisji, a protokołowała 

Dominika Bułgajewska. 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził quorum, niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

 

Podczas posiedzenia nieobecny – A. Potyra, A. Prill 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcia porządku posiedzenia. 

3. Analiza Raportu o stanie Powiatu Myśliborskiego za 2018 rok. 

4. Analiza sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za 

2018 rok wraz z informacją o stanie mienia Powiatu Myśliborskiego. 

5. Analiza sprawozdania finansowego Powiatu Myśliborskiego za 2018 rok. 

6. Zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję Rady 

Powiatu. 

7. Analiza i opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie posiedzenia.  

 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 9 Członków Komisji, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecna.: A. Prill 

 

Ad. 3 

Analiza Raportu o stanie Powiatu Myśliborskiego za 2018 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Odniósł się do kwestii dotyczącej przygotowania przedmiotowego Raportu. Został on 

przygotowany po raz pierwszy. Związany jest z udzieleniem votum zaufania dla Zarządu 

Powiatu. Przedstawił obszary jakie obejmuje. Zwrócił uwagę, że na zakończenie raportu 

powinny zostać ujęte wnioski kończące. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 
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Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Poinformował, że raport jest dokumentem obligatoryjnym. Działając na podstawie art. 30a 

ust. 3 ustawy o samorządzie powiatowym. Rada Powiatu może określić w drodze uchwały 

szczegółowe wymogi dotyczące raportu. W odniesieniu do raportu za rok 2018 Rada Powiatu 

w Myśliborzu skorzystała z powyższego uprawnienia, w związku z powyższym raport został 

przygotowany w oparciu o wytyczne wskazane w uchwale. Raport podsumowuje działalność 

Zarządu Powiatu za rok 2018 w szczególności realizację polityk, programów i  strategii oraz  

uchwał Rady Powiatu. 

Przedstawił obszary jakie obejmuje raport: 

 

1. Edukacja publiczna. 

2. Promocja i ochrona zdrowia. 

3. Pomoc społeczna, wspieranie rodziny i system pieczy zastępczej oraz polityki 

prorodzinnej. 

4. Wspieranie osób niepełnosprawnych. 

5. Współpraca i działalności na rzecz organizacji pozarządowych oraz podmiotów 

wymienionych w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie. 

6. Przeciwdziałanie bezrobociu oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy. 

7. Transport zbiorowy i drogi publiczne. 

8. Ochrona środowiska i przyrody. 

9. Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami. 

10. Gospodarka nieruchomościami powiatowymi oraz utrzymanie powiatowych obiektów                   

i urządzeń użyteczności publicznej oraz obiektów administracyjnych. 

11. Kultura, kultura fizyczna, turystyka i promocja powiatu. 

 

Przekazał, że raport nie powiela informacji zawartych w sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Powiatu Myśliborskiego. Te dwa dokumenty są ze sobą skorelowane. Powstał dokument 

syntetyczny i zawierający najważniejsze informacje. Raport został przygotowany w oparciu 

o wzór zaproponowany przez Związek Powiatów Polskich. Podał elementy jakie zawiera 

każdy z prezentowanych obszarów: 

 

1.  Informacje ogólne dotyczące prezentowanego obszaru, w tym jednostki organizacyjne 

powiatu/komórki organizacyjne w jednostkach realizujące zadanie. 

2. Sposób realizacji przyjętych polityk, programów, strategii w obszarze w 2018 roku. 

3. Realizacja uchwał rady powiatu dotyczące prezentowanego obszaru. 

4. Realizacja uchwał zarządu powiatu dotyczące prezentowanego obszaru 

5. Najważniejsze informacje dotyczące realizacji zadania w 2018 roku. 

 

Przekazał, że dokument został opracowany przez pracowników Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu oraz kierowników powiatowych jednostek organizacyjnych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Analiza sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za 2018 

rok wraz z informacją o stanie mienia Powiatu Myśliborskiego. 
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Ad. 5 

Analiza sprawozdania finansowego Powiatu Myśliborskiego za 2018 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Poprosił Skarbnik Powiatu o przedstawienie dokumentu. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła przedmiotowe sprawozdanie. Poinformowała, że zostało one sporządzone 

zgodnie z przepisami ustawy o finansach publicznych. Przekazała, że sprawozdanie zawiera 

zestawienie dochodów i wydatków oraz wyniku budżetu. Dochody i wydatki zostały 

przedstawione w rozbiciu na dochody bieżące i majątkowe oraz podano informacje  

o dotacjach. Podała szczegółowe kwoty poszczególnych dochodów i wydatków. 

Przedstawiła wydatki majątkowe, które zostały szczegółowo wymienione w zał. Nr 11. 

Podała wartości realizowanych inwestycji w poszczególnych działach. wymieniła 

realizowane zadania inwestycyjne. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 

rok  oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2018 rok; 

 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0,  

1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecny: M. Norsesowicz 

 

Ad. 6 

Zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję Rady 

Powiatu: 

 

6.1. Ocena bezpieczeństwa sanitarnego powiatu za 2018 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

6.2. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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6.3. Informacja z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu za 2018 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

6.4. Sprawozdanie z realizacji  „Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami  

Powiatu Myśliborskiego na lata 2017 – 2020” za okres 2017 – 2018. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 7 

Analiza i opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

 

7.1. w sprawie udzielenia dla Zarządu Powiatu w Myśliborzu wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 9 Członków Komisji, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

7.2. w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Myśliborzu za 2018 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Przedstawił projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – Arkadiusz Mazepa 

Zaproponował, aby projekt uchwały został przegłosowany na sesji Rady Powiatu. 

 

Więcej pytań uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały. 

 

7.3. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2019-2033. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 
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Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 9 Członków Komisji, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

7.4. w sprawie zmiany budżetu Powiatu  Myśliborskiego na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 9 Członków Komisji, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

7.5. w sprawie udzielenia dotacji z przeznaczeniem na realizowane w 2019 roku prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków położonych lub znajdujących się na obszarze powiatu myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Przedstawił Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 9 Członków Komisji, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

7.6. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Myśliborskiego w 2019 roku. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Odniósł się do kwestii dyżurów aptek. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu 

uchwały?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 9 Członków Komisji, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

7.7. w sprawie  dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Zespole Szkół 

nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie.  

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Przedstawił projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 9 Członków Komisji, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

7.8. w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Zespole  

i Placówek Oświatowych im. kpt. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Przedstawił projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 9 Członków Komisji, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

7.9.  w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Myśliborski. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Przedstawił projekt uchwały. Zwrócił uwagę, że regulamin będzie uchwalany co rocznie. 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Członek Komisji – Zbigniew Marszałek 

Zapytał, w których punktach są podwyżki ? 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki  

Odpowiedział, że podwyższony został dodatek motywacyjny, dodatek funkcyjny oraz dodatki 

za wychowawstwo. Podał kwoty dodatków. 

 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Odniósł się do przedziałów kwot poszczególnych dodatków.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał , czy projekt uchwały był konsultowany ze związkami zawodowymi? 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki  

Odpowiedział, że tak były przeprowadzone konsultacje nad projektem uchwały. 

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że kwota dodatku za wychowawstwo powinna być wyższa. Zaproponowała, 

aby była to kwota 450,00 zł. Zauważyła, że nauczyciele wychowawcy wykonują ciężką pracę 

i posiadają więcej obowiązków. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zgodził, się radną Wioletta Drzewińską, jednak regulamin jest uchwalany do końca 2019 

roku. Nowy regulamin na 2020 rok zostanie uchwalony w miesiącu listopadzie. Wówczas 
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będzie wiadomo jakie są możliwości finansowe. Zwrócił uwagę, że nie chce, aby powtórzyła 

się sytuacja, w której ustalono wysokie dodatki, przekroczone zostały wskaźniki budżetu  

i Powiat był zmuszony do wprowadzenia programu naprawczego. 

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że składa wniosek o zwiększenie kwoty dodatku za wychowawstwo klasy z 

300,00 zł do kwoty 450,00 zł w projekcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach  prowadzonych przez Powiat Myśliborski. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu).  

 Odniosła się do sytuacji w oświacie. Poruszyła kwestię finansowania. 

 

 Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zwrócił uwagę na wymagania dotyczące budżetu. Przekazał, że ma obawy, iż zwiększenie 

dodatków spowoduje przekroczenie wskaźników. Przekazał, że należy sprawdzić jak zmiana 

wysokości dodatku wpłynie na wskaźniki. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zaproponował, aby zwiększenie dodatku uzależnić od możliwości finansowych powiatu. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę, na zapis dotyczący obowiązywania uchwały do dnia 31.12.2019r. Zauważył, 

że projekt był konsultowany ze związkami zawodowymi i każda zmiana wymaga ponownego 

uruchomienia procedury konsultacji. 

Zwrócił uwagę, na kwestię dotyczącą przejęcia zobowiązań Szpitala w Dębnie Sp. z o.o. , 

odniósł się do wysokości wskaźników. Przekazał, że wniosek jest zasadny, jednak w tej 

chwili, na ten czas, ma on wpływ na sytuację finansową Powiatu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie złożonego wniosku: 

 

Za przyjęciem wniosku głosowało 4 Członków Komisji, przeciw – 0,  

5 Członków Komisji wstrzymało się od głosu. 

Kolejno: 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie projekt uchwały: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 9 Członków Komisji, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

7.10. w sprawie  rozpatrzenia petycji mieszkańców gminy Boleszkowice oraz 

użytkowników drogi nr 2142Z Namyślin – Kaleńsko (do granicy powiatu). 
 

Przewodniczący Komisji – Ryszard Wiśniak 
Przedstawił projekt uchwały. Komisja skarg, wniosków i petycji zaproponowała uznać 

petycję za zasadną. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 
 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 
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Zwróciła uwagę na pozostałe petycje, które były składane przez mieszkańców Gminy Dębno. 

Przekazała, że nie było na nie odzewu. Poprosiła, aby jednakowo traktować składane pisma. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, jakie skutki będą dla Rady Powiatu  po przyjęciu przedmiotowej uchwały? Czy 

wiąże się to z konsekwencjami finansowymi? Czy przyjmując uchwałę zgadzamy się na to, 

żeby ta droga została wykonana? 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Wyjaśnił, że sprawy wpływające do Komisji są przez nią analizowane. Nie wszystkie petycje 

podlegają analizie przez Komisję, gdyż są zapytaniami kierowanymi przez mieszkańców do 

właściciela drogi. Trafiają one bezpośrednio do Zarządu lub Starosty, który udziela 

odpowiedzi.  

Przekazał, że podczas rozpatrzenia petycji, po przeprowadzeniu wizji lokalnej i spotkaniu  

z wnioskodawcami oraz Wójtem Gminy Boleszkowice ustalono, iż dalsza realizacja sprawy 

to wypracowanie rozwiązania ze wszystkimi stronami i przystąpienie do rozmów celem 

opracowania stanowiska, które pozwoli na realizację zadania. 

Zauważył, że Powiat Myśliborski zawsze współpracuje z lokalnymi samorządami przy 

remoncie dróg i nigdy samodzielnie nie realizował tego typu inwestycji. 

Przekazał, ze należy przeprowadzić uzgodnienia w tej kwestii. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 8 Członków Komisji, przeciw – 0,  

1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu. 

Ad. 8 

Spraw róznych nie poruszono. 

 

Ad. 9 

Zakończenie posiedzenia.  
 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 12:00. 
 

Protokołowała:  

Dominika Bułgajewska  
 

 

 


